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Hi,

Als dat niet voldoende helder is, dan kan er misschien iemand van communicatie meekijken?
Dat moet nog wel simpeler kunnen. Misschien kan ERFLYIERFIEN iemand regelen

R

van: [EEE IE. (EEE) ERED minvws.ni>

Verzonden: donderdag 18 maart 2021 15:47

aan: INEZ. OE (ERD)SREKER0 is.»
Onderwerp: Interview minister met 3FM

Morgen heeft een interview met 3FM op de planning staan. Eén van de vragen van een 3FM luisteraar is:

Is het mogelijk om de coronatest/vaccinatie app ook op meer plekken in te zetten zoals bruiloften (met bv. meer dan 100

ersonen)?

Hier heb ik, in afstemming met EEeen antwoordlijn op gemaakt (zie hieronder), maar ik denk dat die voor de 3FM

luisteraar niet echt begrijpelijk is. De vraag blijft dan: waarom mag je op een gegeven moment wel naar een festival met een paar

honderd man als je een testhewijs kan laten zien, en niet naar een bruiloft met 100 man?

- De CoronaCheck app kan worden ingezet om op verantwoorde wijze, stap voor stap, de samenleving sneller te heropen.
- Met de app kun je laten zien datje negatief getest bent op Corona.

- Zo kunnen specifieke activiteiten en grote evenementen hopelijk eerder plaatsvinden dan je op basis van het aantal

besmettingen en de verspreiding van het virus zou verwachten

- Deze app wordt momenteel getest bij de FieldLabs.

- Wanneer maatregelen worden versoepeld of zelfs losgelaten, is het gebruik van een testbewijs op die plekken verplicht.
- Dat kan met de app maar kan ook met een schriftelijk bewijs.
- De inzet van deze app moet altijd passend en nuttig zijn, en daarom is het testbewijs bijvoorbeeld niet geschikt voor

gebruik bij bruiloften.

- Een indirecte testverplichting is namelijk een zwaar middel, en kan dus niet zomaar ingezet worden in de persoonlijke

levenssfeer zoals bij bruiloften of begrafenissen.
- Grote bruiloften kunnen weer plaatsvinden als de besmettingsaantallen en ziekenhuisopnamen dit toelaten.

Kan jij me helpen om dit in 2 zinnen duidelijk te krijgen voor het 3FM publiek? Of weet je bij wie ik moet zijn?

Groet,

(bes

Directie Communicatie

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport


